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Nevařte tak horké jídlo. Rady chudým v ČT
parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nevarte-tak-horke-jidlo-Rady-chudym-v-CT-714913
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Hostem studia ČT24 byla včera výkonná manažerka

Institutu prevence a řešení předlužení a spoluzakladatelka

platformy Energie bez exekucí Gabriela Vondrušová.

Popisovala, co lidé mohou a co by měli v souvislosti s

cenami energií udělat. Lidé by si prý měli navýšit a platit

víc na zálohách na energie. A také šetřit. „Jak takové ty

malé denní kroky, které můžeme dělat všichni, nevařit na

tolik vysokou teplotu nebo nesvítit, vypínat spotřebiče, tak

samozřejmě i ty složitější, komplexnější přechody, jako

jsou přechody na tepelná čerpadla, zateplení, výměna

oken, prostě složitější energetické úspory,“ doporučila.

Foto: Repro ČT24

 
Popisek: Výkonná manažerka Institutu prevence a řešení předlužení a

spoluzakladatelka platformy Energie bez exekucí Gabriela Vondrušová

reklama

„My určitě doporučujeme, aby domácnosti následovaly doporučení

svých dodavatelů a zvýšily si zálohy, pokud je to samozřejmě pro ně

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Nevarte-tak-horke-jidlo-Rady-chudym-v-CT-714913?fbclid=IwAR3T-K0gLB4s2aLR9Bqtj68KSwW5FcI4x2fmrvqMAFz0dYxVwXZl-DcFAx8
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ještě reálné,“ poradila na ČT24 Vondrušová.

„A aby se všichni zaměřili na ty energetické úspory. Jak takové ty

malé denní kroky, které můžeme dělat všichni, nevařit na tolik

vysokou teplotu nebo nesvítit, vypínat spotřebiče, tak samozřejmě i

ty složitější, komplexnější přechody, jako jsou přechody na tepelná

čerpadla, zateplení, výměna oken, prostě složitější energetické

úspory,“ doplnila.

U těch, kdo na zaplacení doplatků nebo záloh nemají, tak

Vondrušová doporučuje, aby využili státní podporu, zejména

příspěvek na bydlení. „Ta výše se pohybuje kolem 4100 korun

měsíčně, je to docela výrazná pomoc, kterou by ta domácnost mohla

využít,“ popsala spoluzakladatelka platformy. Uvedla, že apelují na

stát, aby přístup k tomuto příspěvku zjednodušil. Velmi jednoduchý

je proces pro ty, kteří mají bankovní identitu nebo datovou schránku,

a podle Vondrušové by stejná logika měla platit i pro elektronický i

papírový formulář. Chtějí také, aby se navýšila kapacita a ochota

pomoci na úřadech, kam se vydávají například senioři.

Fotogalerie: - Mafiánský sloup

https://www.ceskatelevize.cz/porady/14526345022-zemrela-britska-kralovna-alzbeta-ii/222411033570919/
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mafiansky-sloup-13298#1
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mafiansky-sloup-13298#2
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Jako další problém vidí Vondrušová psychický blok, často prý ani

rodina neví, že se někdo kvůli cenám energií zadlužil. „Myslím, že

úřad práce je asi pro kohokoliv z nás takové stigmatizované místo,

neradi tam chodíme, natož lidé, kteří tam chodí žádat o finanční

pomoc,“ uvedla a dodala, že přispívá i nejistota, zda někdo má či

nemá nárok na příspěvek na bydlení. Někteří rodiče pak dle

Vondrušové dokonce mohou mít obavu, že když nebudou schopni

rodinu zabezpečit, tak přijdou o děti.

Dle jejich výzkumu si 50 % lidí nehlídá spotřebu, nezvyšují si zálohy

a při vyúčtování jsou velice překvapeni. U některých dodavatelů

nezvýšení záloh může vést až k odpojení. Odpojení energií pak může

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mafiansky-sloup-13298#3
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mafiansky-sloup-13298#4
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mafiansky-sloup-13298#5
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Mafiansky-sloup-13298#6
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být přímá linka do exekucí a také je důvodem, proč si lidé půjčují.

Uvedla, že jednají i s dodavateli, např. Pražskou plynárenskou o

splátkových kalendářích, ale také aby nabízeli jasné a transparentní

informace. „Bavíme se s nimi, aby podali tu pomocnou ruku,

například nějaký sociální tarif bez kompenzace státu nebo nějaký

fond solidarity, kdy pokud já budu mít přeplatek, tak já to můžu

poslat rodině, která na tom tak dobře není,“ zmínila Vondrušová.

Ukázka z pořadu:

Můžete vařit na nižší teplotu ‼ 
  

Jak ohýbat fyziku v praxi ‼ 
  

Děkuji za příspěvek, který mě upozornil na tento fyzikální jev.
 Díky ➡ @H13Hanka 

  
A pokud nebude stačit toto kouzlo, tak máte doporučeno nakoupit nadstandardní vybavení
pro svůj příbytek.
 
Ekonomika v praxi.

 Jan R. pic.twitter.com/9J6yr5yOmz

— Gizmoo (@GizmooCZ) September 20, 2022

Kromě Vondrušové je svými radami proslulá i předsedkyně

Sněmovny Markéta Pekarová Adamová, která doporučuje svetr.

„Díky kterému můžeme snížit nejen výdaje na topení, ale i omezit

zdroje, kterými Putin financuje svou válku. Energetickou krizi sám

nevyřeší, ale pomůže v ní,“ tvrdí.

Ve videu na konci srpna Pekarová ubezpečovala, že „nikdo nebude

mrznout“, zejména ne malé děti a senioři, jak „lživě tvrdí opozice“.

„Svetr by neměl být vnímaný jenom jako ochrana před zimou, ale i

jako symbol boje proti Putinovi. Symbol, že když se každý, kdo může,

trochu uskrovníme, tak mu budeme méně financovat. Protože on

z těch peněz, které od nás utrží, tu válku financuje. A každý jeden

stupeň dolů znamená šest procent úspory. To už je dost,“ prohlásila

s tím, že hodlá snížit teplotu doma i ve Sněmovně.

https://twitter.com/H13Hanka?ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/9J6yr5yOmz
https://twitter.com/GizmooCZ/status/1572013786361626624?ref_src=twsrc%5Etfw
https://www.svetremprotiputinovi.cz/


5/7

Žádný svetr asi nezpůsobil takový poprask. Svetr, díky kterému můžeme snížit nejen výdaje
na topení, ale i omezit zdroje, kterými Putin financuje svou válku. Energetickou krizi sám
nevyřeší, ale pomůže v ní. 

  
Prosím, držme v těžkých časech SPOLU. Svetr ať je toho symbolem.
pic.twitter.com/Qweyx1DhKq

— Markéta Pekarová Adamová (@market_a) August 30, 2022

Psali jsme:

Fialu nepochválí, v podstatě přiznal, že se to

nepovedlo. Dohra výstupu z Havířova

Síkelovi už chybí jenom kulich nebo rádiovka.

Pat a Mat ve vládě, nekompetentní chaotici, zní

z opozice

„Lůza si uvědomí, že je lid.“ Porušení zákona?

Vážně k Fialově projevu

Paroubek se neudržel: Vládní mimoňové. V

zimě poznáme ty lži, jak to mají zajištěné. A

senilní Kalousek...

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v

jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

https://t.co/Qweyx1DhKq
https://twitter.com/market_a/status/1564646874077863937?ref_src=twsrc%5Etfw
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fialu-nepochvali-v-podstate-priznal-ze-se-to-nepovedlo-Dohra-vystupu-z-Havirova-714802
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fialu-nepochvali-v-podstate-priznal-ze-se-to-nepovedlo-Dohra-vystupu-z-Havirova-714802
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Sikelovi-uz-chybi-jenom-kulich-nebo-radiovka-Pat-a-Mat-ve-vlade-nekompetentni-chaotici-zni-z-opozice-714713
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Sikelovi-uz-chybi-jenom-kulich-nebo-radiovka-Pat-a-Mat-ve-vlade-nekompetentni-chaotici-zni-z-opozice-714713
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/kauzy/-Luza-si-uvedomi-ze-je-lid-Poruseni-zakona-Vazne-k-Fialove-projevu-714738
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/kauzy/-Luza-si-uvedomi-ze-je-lid-Poruseni-zakona-Vazne-k-Fialove-projevu-714738
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Paroubek-se-neudrzel-Vladni-mimonove-V-zime-pozname-ty-lzi-jak-to-maji-zajistene-A-senilni-Kalousek-714679
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Paroubek-se-neudrzel-Vladni-mimonove-V-zime-pozname-ty-lzi-jak-to-maji-zajistene-A-senilni-Kalousek-714679
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QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením

předplatného. Předplatitelům nezobrazujeme

reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav

vše, co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 
Jste čtenář a chcete komunikovat se svými

zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.

reklama

Článek obsahuje štítky

Čt24 , energie , krize , plyn , zálohy , Vondrušová , Studio ČT24

autor: kas

Mgr. et Mgr. Jakub Michálek byl položen dotaz

Slibovali jste legalizaci konopí

Co jste proto ve vládě udělali?

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 0

reklama

Další články z rubriky

https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C4%8Ct24
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/energie
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/krize
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/plyn
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/z%C3%A1lohy
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Vondru%C5%A1ov%C3%A1
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Studio%20%C4%8CT24
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-et-Mgr-Jakub-Michalek-61230
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-et-Mgr-Jakub-Michalek-61230
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=152869
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16:28 V „jeho“ Brně Fialu vítali. Takto ale dopadl na severu. Podívejte se
na náměstí

Zatímco před více než čtrnácti dny byl ve svém Brně premiér Petr

Fiala přivítán velmi vřele stovkami…

 

 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/V-jeho-Brne-Fialu-vitali-Takto-ale-dopadl-na-severu-Podivejte-se-na-namesti-714908

